
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 30 oktober 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Karim, Lise, Milko, Raf, Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Anthe (vanaf 19.32 u), Siebe

Verontschuldigd: Ruben

De vergadering wordt geopend om 19.12 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Croque eetstand bij Activiteiten komende week wordt geschrapt. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Aiko en Lise zijn langsgeweest bij de Rechtbank van Koophandel om de griffie neer te leggen. Alles was in
orde, het moest gewoon nog betaald worden.

� We hebben goed nieuws gekregen van de Gnorgl. We kunnen de Provinciezuip in de Gnorgl houden. De
Galabar niet, maar vanaf dan kunnen we elke bar in de Gnorgl houden. Soms zal de bar dan wel op een
andere dag moeten plaatsvinden. In het tweede semester zal de Gnorgl zijn kalender aan ons aanpassen en
mogen we elke woensdag daar onze Winabar houden. De afspraak is dat we hun alcohol moeten verkopen.
Dit houdt in dat pintjes en jenever aan 1,20 euro verkocht zullen worden. Jenever kunnen we eventueel
goedkoper verkopen als we er zelf geld insteken. We mogen ook promo’s doen. Het is zelfs mogelijk dat
zij de aankopen hiervoor zullen doen voor ons. We zullen wel stewardshiften moeten invullen. Voor mensen
die hier interesse in hebben, bestaat er trouwens ook een stewardopleiding. We moeten misschien eens
overwegen of het een optie is om nog in de Alma te blijven tot we consequent op woensdag de bar kunnen
houden in de Gnorgl. Zolang we in de Alma blijven worden we wel enorm beperkt in onze promo’s. Verder
ziet LBK dit semester ook als onze proefperiode, dus we moeten wel al enkele bars in de Gnorgl houden
om hen een goed beeld van ons te geven. LBK ziet dit zitten als langetermijn oplossing (op voorwaarde
dat dit semester goed verloopt), maar wij moeten beslissen of we dat ook zien zitten. We kunnen best
ook LOKO eens contacteren, nu er zoveel fakbars sluiten. De brouwers zijn trouwens ook gëınteresseerd
om eraan mee te werken om terug meer fakbars te openen. Misschien kunnen we de Provinciezuip en de
Galabar nog omwisselen, zodat de Provinciezuip toch in de Alma is. De Hallowinabar zal normaal gezien in
de Alma plaatsvinden, tenzij we positief antwoord krijgen van Medica. De barpagina kan vandaag om 20u
online komen. Dit gaat wel handig zijn om te communiceren waar en wanneer de bars zullen plaatsvinden.

� Tijdens het vervoer van de brandblusser van de gang is de pin eruit gesprongen. Het is niet mogelijk om de
pin er terug in te krijgen. Lise gaat aan Residentiebeheer vragen of we een nieuwe krijgen.

� Simme heeft een gequoteerde oefenzitting op het moment dat de tapcursus doorgaat. Hij gaat proberen om
aan te sluiten bij een andere reeks, zodat hij toch naar de tapcursus kan gaan. Indien dit niet mogelijk is,
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zal Siebe de tapcursus overnemen.

Activiteiten komende week

� EJW Halloween: De activiteit zal er vrijwel hetzelfde uitzien als vorig jaar.

�Barcantus: Er zijn ongeveer 60 mensen toegelaten. Siebe heeft meegedeeld dat de deuren om 17.30 u
opengaan, maar er was eigenlijk tegen Michaël gezegd dat we om 18u de security gingen bellen. Dit wordt
wel opgelost. Er zal sangria aanwezig zijn. De overschot kan doorgegeven worden aan de Cantusbar. Aderik
heeft gemaild naar de mensen van Leiden, maar die hebben niet meer gereageerd. We kunnen best gewoon
slaapplaatsen regelen voor de zekerheid.

�Cantusbar: Siebe en Aderik zullen heel de avond achter de bar staan. Simme wordt om 2u afgelost door
Samuel. De bonnetjes van de 24 urenloop en van de verkoop worden nog aangenomen. Er zouden in theorie
nog ongeveer 400 bonnetjes van de 24 urenloop in omloop moeten zijn. In de praktijk zullen dat er veel
minder zijn, want sommige mensen moesten geen bonnetjes hebben en op het einde zijn er ook geen meer
uitgedeeld.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Actiepuntjes vorige vergadering
M Mededelingen
M Updates
M Raden
D Evaluatie afgelopen activiteiten

� 24 urenloop
� Post 24 urenbar
� Croque eetstand
� EJW Halloween
� Barcantus
� Cantusbar

D Activiteiten in de nabije toekomst

� Hallowinabar
� Tapcursus
� Duocantus Eoos
� LAN-party
� Teambuilding
� Provinciezuip
� Schachtenconvent
� Lezing Pavlik

D Activiteiten in de verre toekomst

� Kerstfeestje
� Cultuurreis
� Lenteconcert
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B Locatie Winabar
B Goedkeuring charters
M Varia

Varia

� Siebe: ‘ Daarnet stonden we in de Colruyt en er stond een hele trage man aan de kassa. Toen we bij de
kassa kwamen, zagen we waarom: hij had een wijsvinger zoals ik een pink heb. Ik wou hem al bijna een
knuffel geven. Wie wil er trouwens straks mee een spelletje spelen?’

� Aiko: ‘Dankjewel Siebe en Lise om te winnen voor mij en bedankt aan alle anderen die aanwezig waren.
Toen we de Connemara aan het dansen waren, pakten de mensen van de regie hun eigen gsm erbij om het
te filmen.’ Siebe: ‘Het komt 16 november op tv.’

� Arne J: ‘Bedankt voor jullie enthousiasme op de 24 urenloop. Ik vond het een topeditie. De IFB ploegen
spelen deze avond de eerste wedstrijden. Als je niets te doen hebt, kan je komen supporteren of komen
meedoen.’

� Anthe: ‘Ik heb de postenfiche al ingevuld! Ik heb ook mijn broer laten cudishiften vandaag en het was
keileuk!’ Aiko: ‘Anthe heeft mij niet uitgenodigd om haar knappe broer te bekijken.’

� Karim: ‘Aiko, fiks antwoord.’ Simme: ‘Ga gewoon naar de stripper.’ Karim: ‘Ik ga niet enkel voor de
stripper!’

� Lise: ‘Ik ga nergens heen.’

� Aderik: ‘Ik was aan het denken dat ik alleen mijn eten aan het uitstellen was, maar eigenlijk ook dat van
mijn zus.’

De vergadering wordt gesloten om 19.43 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 13 november 2017 om 19.05 u in de Winagang.
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